
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 18.01.2022 
 

Mødedato 

18.01.2022 

 

Mødested/lokale 

Strandgade 2E 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

18.30 

Deltagere  

Henrik Fenger Lynggaard, Jens Ove Dalby, Maria Størup, Palle Laursen, Torben Steenholdt, 

Thomas Brandt Pasgaard, Majbritt Skov Christensen, Jeppe J Moos, Bastian Moos, Pernille Bruun 

Ganzel Jensen 
Fraværende  

Jeanette Irene Hansen, Fadi Alex Al Kasani 

 
Dato 

21.01.2022 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 13.12.2021 

 

 

3. Hvordan har vi 

arbejdet med 

samarbejdsaftalen 

med Højen og 

Grejsdalen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas Brandt Pasgaard var ordstyrer. 

 

 

Referatet blev godkendt. 

. 

 

 

 

Det nuværende princip er udfærdiget af bestyrelserne fra de tre skoler i efteråret 

2019 og godkendt i de tre bestyrelser 25.11.2019. De vedtagne handlinger og 

fælles aktiviteter har været vanskelige at gennemføre pga. coronarestriktioner, 

men vi har gennemført det, der var muligt. 

 

Det er et ønske fra skolelederne fra de tre skoler, hvoraf de to er nyansatte, at 

aftalen igen sættes i fokus, og der er derfor aftalt et fællesmøde for de tre 

bestyrelser den 22.2.2022.  

 

Når vi reviderer princippet er det vigtigt, at vi tager på os at vi, som 

distriktsskole for Højen og Grejsdalen fra 7. årgang, har det største ansvar for at 

fremme elevernes kendskab til skolen og lette overgangen. Det ansvar påhviler 

hele Vejle Midtbyskole, og det er således også indskoling og mellemtrin, der 

skal arbejde for, at der kommer flere elever i udskolingen. 

 

Det nuværende princip er er især rettet mod orientering af forældrene på 

forældremøder. Første gang eleverne møder hinanden er til et arrangement sidst 

i 5. klasse. Der blev drøftet muligheder for at skabe et større samarbejde på et 

langt tidligere tidspunkt, da det er vigtigt for skolevalget, at børnene kommer 

hjem med den gode historie om Vejle Midtbyskole. Der blev nævnt flere 

arrangementer i form af idrætsdage, besøg i kolonihaven, oprettelse af 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Fællesmøde den 

22.2.2022 – Hvem 

gør hvad 

 

 

 

 

5. Forældrehenvendel-

ser 

 

 

6. Eventuelt 

 

 

venskabsklasser og gerne mere faglige arrangementer som f.eks. naturfagsdage. 

Alt ud fra tanken om, at ”venskab giver kenskab”. 

 

Det er en opgave for bestyrelsen at holde tilsyn med, at samarbejdsaftalen 

efterleves og der var enighed om, at det ville være en god ide, hvis der fremover 

blev afholdt et årligt fællesmøde for bestyrelserne på de tre skoler. 

 

 

Henrik Lynggaard kontakter de to øvrige skoleledere, og i fællesskab 

udarbejder de dagsorden. 

 

Mødet holdes i kantinen på Afd. Strandgade og sekretæren sørger for 

forplejning. 

 

 

Der har ikke været forældrehenvendelser. 

 

 

 

På begge afdelinger er der mange tilfælde af corona blandt på elever og 

personale. Alle gør deres bedste for at få hverdagen til at køre så problemfrit 

som muligt, og de elever, der bliver undervist hjemme, arbejder godt.  

Der er kommet en ny version af drejebogen for håndtering af corona. Vi er nu 

nået til version 49. De nye retningslinjer skal drøftes i ledelsen, og derefter 

bliver forældrene orienteret på AULA. 

 

Formanden er blevet kontaktet af det firma, der præsenterede en 

skolemadsordning på mødet i september. Ledelsen kontakter firmaet med 

henblik på at lave en aftale. 

 

Thomas Pasgaard har igen taget kontakt til Teknik og Miljø, da de ikke selv 

vender tilbage ang. trafiksituationen ved Afd. Damhaven. Afventer et svar, og 

ellers kontakter han dem igen. 

 

 

 

 

Næste møde er et fællesmøde med Højen og Grejsdal Skole  

tirsdag den 22.2.2022 kl. 17.00 – 19.00  


